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Importance: High

Chère Madame, Cher Monsieur, 

Je vous prie de trouver ci-dessous un envoi de  qui ne vous est pas
parvenu hier en raison d’un dysfonctionnement technique.

Il s’agit du point de vue de la FNAUT au sujet du projet de lignes directrices
interprétatives concernant le Règlement 1370/2007, en français et en anglais.

Nous restons à votre disposition pour toutes questions ou demandes de précisions.

Cordialement,

-- 

Fédération Nationale des Associations d'Usagers des Transports
32 rue Raymond Losserand
75014 Paris

Le 12 janv. 2022 à 08:56, 
< > a écrit :

Dear Madam, dear Sir

With reference to your mail below, please find attached the point of view (in
French and English) of the French Federation of Transport Users (FNAUT) on
some aspects of the document "Draft revised interpretative guidelines
concerning Regulation 1370/2007".

Our Federation does appreciate the precisions and clarifications on this
important text and the recognition of passengers' interests on key provisions
such as intermodality, promotion of cross border, international and night
services and the consultation of users' representatives in the assessment of
directly awarded PSO contracts.
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Remarques de la FNAUT relatives au projet de révision des lignes directrices interprétatives du règlement OSP (version du 2 décembre 2021).



10 janvier 2022.





Point 2.1.3





FNAUT agrees with the reminder that the PSO Regulation is applicable to international routes and night trains.





Point 2.1.4





FNAUT agrees with the reminder that the PSO Regulation is applicable to international rail freight transport links.



Point 2.1.5





FNAUT notes with interest that the PSO Regulation may concern services combining several different modes of transport (rail, road, maritime) and provides for social, qualitative and environmental criteria to be taken into account in the award of public service contracts.





Point 2.2.3





FNAUT appreciates that the text specifies that public transport services must be organised in the interest of users. 



FNAUT notes with interest the possibility of combining services under public service contracts with freely organised services, justified by geographical and operational reasons which can only be in the interests of passengers. However, the text confirms that pre-existing public service contracts are protected if freely organised services jeopardise the economic balance of the contract.





Point 2.4.6





FNAUT considers that with regard to the direct award of a public service contract in the event of an expected improvement in service performance, it would be desirable for users to be represented in the process of verifying the conditions under which the contract was awarded and the results obtained.
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Remarques de la FNAUT relatives au projet de révision des lignes directrices interprétatives du règlement OSP (version du 2 décembre 2021).



10 janvier 2022.





Point 2.1.3





La FNAUT est d’accord avec le rappel du fait que le règlement OSP est applicable aux liaisons internationales et aux trains de nuit.





Point 2.1.4





La FNAUT est d’accord avec le rappel du fait que le règlement OSP est applicable aux liaisons internationales de transport de fret ferroviaire.



Point 2.1.5





La FNAUT relève avec intérêt que le règlement OSP peut concerner des services combinant plusieurs modes de transport (ferroviaire, routier, maritime) différents et prévoit la prise en compte de critères sociaux, qualitatifs et environnementaux dans l’attribution des contrats de service public.





Point 2.2.3





La FNAUT apprécie que le texte précise que les services de transport public doivent être organisés dans l’intérêt des usagers. 



La FNAUT note avec intérêt la possibilité de combiner des services sous contrat de service public avec des services librement organisés, justifiés par des raisons géographiques et d’exploitation qui ne peuvent aller que dans le sens des intérêts des voyageurs. Toutefois, le texte confirme que les contrats de service public préexistants sont protégés si des services librement organisés compromettent l’équilibre économique du contrat.



	

Point 2.4.6





La FNAUT considère qu’en ce qui concerne l’attribution directe d’un contrat de service public dans l’hypothèse de l’amélioration attendue des performances du service, il serait souhaitable que les utilisateurs soient représentés dans le processus de vérification des conditions d’attribution du contrat et des résultats obtenus.
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We remain available for any question you could have.

With best wishes

,
Fédération Nationale des Associations d'Usagers des Transports (FNAUT)
Mail : @epf.eu
Mobile : 

 

 

Von: xxxxxxxxxxxxxxxxxxx@xx.xxxxxx.xx  <MOVE-PSO-
xxxxxxxxxx@xx.xxxxxx.xx > 
Gesendet: Donnerstag, 2. Dezember 2021 14:58
An: ' @epf.eu' < @epf.eu>;
'j @epf.eu' @epf.eu>
Cc: xxxxxxxxxxxxxxxxxxx@xx.xxxxxx.xx
Betreff: Draft revised interpretative guidelines concerning Regulation 1370/2007 _
Letter to EU Associations _ EPF
 
Dear  dear ,
 
Please find attached a letter for your attention, in relation to the above-mentioned
subject with the reference: Ares(2021)7430558. 
 
For further information, please do not hesitate to contact us to the following
mailbox : xxxxxxxxxxxxxxxxxxx@xx.xxxxxx.xx . 
 
Best Regards,
 
 
MOVE PSO REGULATION
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European Commission

Directorat General for Mobility and Transport
Unit A4 – Legal Issues & Enforcement
B-1049 Brussels/Belgium
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